



For immediate release:

1 January 2019

NABA Theatre @ Naga2 welcomes 2019 with star-studded concert!

Phnom Penh, Cambodia, 1 January 2019 – Thousands of revellers, including locals and tourists alike, amassed at NagaWorld integrated resort on New Year's Eve, where party atmosphere reigned supreme throughout the entertainment complex. The belle of the ball was the star-studded New Year Countdown Concert at the sophisticated NABA Theatre, Cambodia's first 3D video mapping theatre.

The sensational line-up was headlined by legendary Cambodian singer Preap Sovath, who wowed the 2,000-strong audience with his hit songs including 'I Am Khmer', 'Countryside Chicken and Fresh Vegetables' and 'Let's Dance', accompanied by slick choreography. Fellow Cambodian superstar Aok Sokunkanha also performed a selection of her music chart toppers to the delight of her enthusiastic fans, while Jamie (Tey) proved her mettle as one of the fast-rising stars of the Kingdom's music scene through her spellbinding performance.

Dazzling 360° projections of festive-themed illuminations in NABA Theatre during spectacular live music and dance medleys from NagaWorld's international talents made the concert truly mesmerising. A fashion show by Miss Cambodia 2018 finalists in amazing Cambodian traditional costumes further enhanced the local cultural appreciation among the audience. The euphoric atmosphere reached a crescendo at midnight with all performers gathering onstage to celebrate a thrilling countdown, marked with stage pyrotechnics, digital fireworks display, colourful confetti and the emphatic cheers from the concert crowd.

NagaWorld has more good news in store for fans of live performance. NABA Theatre will host its next show – LOVE, the dance musical – from 2 February to 3 March. Free for everyone and suitable for all ages, the show starts from 8pm on Thursdays to Sundays. Stay tuned for more updates at www.nagaworld.com. We wish you all a happy, healthy and prosperous 2019!

XXX



About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, over 20 food and beverage outlets and clubs, 2 all-suite luxury spas, the state-of-the-art 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់
១ មករា ២០១៩

**សាលមហោស្រព NABA នៅណាហ្គាទី ២
បានរៀបចំតម្រូវការផ្ទៃដីមហាស្ថានដើម្បីស្វែងរកមន្ទីរ ២០១៩!**

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី១ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៩ ៖ ទស្សនិកជនរាប់ពាន់នាក់ បានមកជួបជុំគ្នានៅមណ្ឌល កម្សាន្តចម្រុះណាហ្គាទីលើដី និងទស្សនាមហាព្រឹត្តិការណ៍តម្រូវការផ្ទៃដីដ៏កកើកនៅក្នុងសាល មហោស្រព NABA ដែលជាសាលមហោស្រពបច្ចេកវិទ្យាវីដេអូ 3D mapping ដំបូងគេបង្អស់នៅកម្ពុ ជា។

តម្រូវការផ្ទៃដីមហាស្ថាននេះ ចូលរួមសម្តែងដោយកំពូលតារាចម្រៀង ព្រាប សុវត្ថិ ដែលគាត់បានធ្វើ ឲ្យទស្សនិកជនប្រមាណ ២.០០០ នាក់ជាមួយបទចម្រៀងដ៏ពេញនិយមជាច្រើនបទ រួមមាន "ខ្ញុំជា ខ្មែរ" "មាន់ស្រែបន្លែស្រស់" និង "តោះរាំ" ។ មិនតែប៉ុណ្ណោះ កំពូលតារាចម្រៀង ឱក សុគន្ធកញ្ញា បាន ផ្តល់នូវបទចម្រៀងពីពោះៗជាច្រើនបទ ខណៈតារាដែលទើបនឹងរះ កញ្ញា "តី" ក៏បានធ្វើឲ្យទស្សនិក ជនហើរខ្លាំងៗផងដែរ។

ការបញ្ចាំងភ្លើង ៣៦០ ដឺក្រេលម្អឆាកតម្រូវការនៅក្នុងសាលមហោស្រព NABA និងការសម្តែងដ៏រស់ រវើករបស់តារាសម្តែងប្រចាំណាហ្គាទីលើដី បានធ្វើឲ្យបរិយាកាសឆ្លងឆ្នាំកាន់តែអស្ចារ្យ និងមិនអាច បំភ្លេចបាន ខណៈការដើរវង្សាម្តងដោយកញ្ញាឯកកម្ពុជាឆ្នាំ ២០១៨ ក្នុងឈុតសម្លៀកបំពាក់ ប្រពៃណីខ្មែរ បានធ្វើឲ្យទស្សនិកជនសរសើរមិនដាច់ពីមាត់។ បរិយាកាសដ៏រីករាយ បានឈានមក ដល់នៅពេលដែលវិនាទីមួយក្នុងឆ្នាំ ២០១៩ បានមកដល់ដោយមានការបាញ់កម្ទេចក្រណាត់ភ្លឺផ្លែ កៗដ៏ស្រស់ស្អាតទៅលើឆាកតម្រូវការ ការបញ្ចាំងកាំជ្រួចឌីជីថលនៅលើផ្ទាំងក្រណាត់សនៅក្រោយ ឆាក និងសំឡេងទះដៃអបអរពីទស្សនិកជនទាំងអស់។

ណាហ្គាទីលើដី មានដំណឹងល្អជាច្រើនទៀតសម្រាប់ផ្តល់ជូនដល់ពួកម៉ែបងប្អូន និងសាធារណជន ទូទៅនោះគឺ "ការសម្តែងសិល្បៈនៃក្តីស្រឡាញ់" ពីថ្ងៃទី ២ កុម្ភៈ ដល់ថ្ងៃទី ៣ មីនា។ ចូលទស្សនាឥត គិតថ្លៃសម្រាប់គ្រប់វ័យ ចាប់ផ្តើមពីម៉ោង ៨ យប់ ពីរៀងរាល់ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍ ដល់ថ្ងៃអាទិត្យ។ សម្រាប់ ព័ត៌មានបន្ថែម សូមចូលទៅកាន់គេហទំព័រ www.nagaworld.com ។ ជូនពរឲ្យពួកម៉ែបងប្អូនទាំង អស់មានសុភមង្គល សុខភាពល្អ និងជោគជ័យគ្រប់ភារកិច្ចក្នុងឆ្នាំ ២០១៩ និងឆ្នាំបន្តបន្ទាប់!

XXX



អំពីណាហ្គាវើលដ៍

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្ងួត និងដីលុច្យជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងក្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្ប៉ាប្រណីតពីរ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាវើលដ៍ ២ ផ្សារទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។ សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគ សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



即时发布

2019 年 1 月 1 日

金界二期 NABA 歌剧院

众星与您共聚倒数 2019 演唱会

金边 1 月 1 日讯，数千名来自海内外的游客，新年前夕，在金界这座综合度假酒店度过了一个充满欢乐气氛的狂欢派对。而在金界首家 3D 影像映射的 NABA 歌剧院，当天也迎来星光熠熠，为群众呈献一场难忘的新年倒数演唱会。

阵容鼎盛的本地歌手，在演唱会中连番登场，分别有柬埔寨传奇巨星 Preap Sovath，呈现首首经典名曲包括 “I Am Khmer”、“Countryside Chicken and Fresh Vegetables” 及 “Let’s Dance”，载歌载舞炒热现场气氛，博得 2 千名观众的热烈喝彩！

另一高棉巨星 Aok Sokunkanha 也带来热门歌曲回响歌迷；而近期人气急升的本地女歌手 Jamie (Tey)，则使出浑身解数娱乐大众。

置身于 360 度影像映射的 NABA 歌剧院中，观赏歌舞出色的动人演出，尽情沉醉在声色俱佳的感官盛宴之中！而柬埔寨小姐选美赛的入围者，也进行一场时装表演，向观众们宣扬柬埔寨优美文化。欢乐的气氛，随着午夜倒计时时分更显沸腾，群星齐齐亮相与观众们一同倒数，炫彩夺目的电子烟花振奋着现场群众，令场面欢腾热爆！

喜欢歌舞剧的朋友，金界再次捎来好消息！这个 2 月 2 日至 3 月 3 日，NABA 歌剧院推出青春歌舞剧 “爱”，邀您阖家同赏！时间从晚上 8 时开始，每逢周四至周日。欲知更多优惠促销，快上金界官网 www.nagaworld.com。更多惊喜等着您！

在 2019 年，金界祝您幸福快乐，身体健康！

XXX



关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店客房及豪华套房、超过 20 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士
资深市场传讯经理
电话: (+855) 10 737 684
电邮: melanieloong@nagaworld.com

李嘉宝女士
资深市场传讯主任
电话: (+855) 10 859 113
电邮: britneyli@nagaworld.com